



**Statement on the terrible earthquake  
that hit Turkey and Syria**

The European Association of Former Parliamentarians during its General Assembly wants to communicate :

An earthquake of considerable magnitude has just hit southeastern Turkey and northern Syria.

This earthquake, one of the strongest in our history, has so far claimed more than 45.000 deaths.

The international mobilization, present, brings its help to the population facing the disaster but it must continue to bring its support facing the difficulties.

Already in the earliest hours, by a letter of our President, our association transmitted to our Turkish colleagues all our compassion, support and friendship which we reiterate again today.

We show our solidarity and respect for the victims, facing this disaster, by holding one minute of silence.

**Déclaration sur le terrible séisme qui  
frappait la Turquie et la Syrie**

*L'Association européenne des Anciens Parlementaires lors de son Assemblée générale souhaite communiquer :*

*Un séisme d'une ampleur considérable vient de toucher le sud-est de la Turquie et le nord de la Syrie.*

*Ce tremblement de terre, l'un des plus grands de notre histoire a fait à cette heure plus de 45.000 morts.*

*La mobilisation internationale, présente, apporte son aide à la population face aux désastre mais elle doit continuer à apporter son soutien face aux difficultés subies.*

*Par lettre de notre Président dès les premières heures, notre association a transmis à nos collègues turcs toute notre compassion, soutien et amitié que nous les réitérons aujourd'hui.*

*Nous marquons notre solidarité et respect aux victimes, face à cette catastrophe, en tenant une minute de silence.*

*FP-AP, Paris, 24/02/2023*